
 

                    
REPUBLIKA HRVATSKA  
KARLOVAČKA ŽUPANIJA 
          OPĆINA VOJNIĆ 
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               OIB 32028576296  

Općinsko vijeće  

KLASA: 021-01/18-01/12 

UR.-BROJ:2133/17-03-4/3-18-01 

Vojnić , 07. lipanj 2018. godine  

 

 

Z A P I S N I K 

sa  sjednice Općinskog vijeća općine Vojnić održane dana 07. lipnja   2018. godine  s 

početkom u 09,00 sati 

 

Prisutni : Ramo Čović , Drago Valentić , Juro Bijelić ,  Slađana Čavlović  , Ivan Bego , Nebojša 

Oparnica,  Mile Knežević , Miloš Mrkić , Đuro Šaula, Ljubica Brkić ,Nikola Eremić , Milorad 

Martinović , Violeta Kalem  i Azim Durmić  

 

Ostali prisutni : Nebojša Andrić –  načelnik općine  ,  Nataša Opačić – pročelnica JUO , Željka 

Stilinović – Butorac  stručni suradnik za komunalne poslove u svojstvu zapisničara  , Josip 

Kurtović zamjenik načelnika iz reda Hrvatskog naroda  , Nikola Škrgić zamjenik načelnika , 

Ilija Kalem – građanin  

 

Započeto u 09,03 sati  

 

Ramo Čović pozdravlja prisutne , otvara 11. sjednicu  Općinskog vijeća i predlaže da se prijeđe 

na informacije , prijedloge , mišljenja i vijećnička pitanja . 

 

Nebojša Andrić  daje slijedeće informacije  

- Općina Vojnić je jedna od najboljih općina u RH po povlačenju sredstava i fondova EU i 

po broju projekata koji  su prošli ,  

- Prošao je i projekt – izgradnja reciklažnog dvorišta ,   

- Priprema se javna nabava za rekonstrukciju vatrogasnog doma u Vojniću kao i za tržnicu 

u Vojniću , 

- Objavljen je javni natječaj za cestu  „ Šljive „ 

- Nastavlja se projekt „ Kesten „ 

- Sa ŽUC- om i Karlovačkom županijom započelo je asfaltiranje ceste u Utinjskoj dolini ,   

- Cesta koja ide iz Dunjaka za Šlivnjak prema Veljunu predana je ŽUC- u i općina Vojnić 

će biti rasterećena ,  

  -   Dobili smo 200.000 kuna za asfaltiranje ceste Jurga II ( u pripremi je javni poziv ) 

-    Kandidiran je nastavak Krešimirove ulice ,  

-    Kandidirana je energetska obnova Dječjeg vrtića ,  

-    U pripremi je drugi natječaj rekonstrukcije Dječjeg vrtića , 

 

 

- 



Azim Durmić pita  

 

1. Kakva je opća sigurnost na području naše općine  zbog pojačanog prijelaza migranata ? 

2. Dokumentacija ( odnosno situacija ) vezano za vodovod Široka Rijeka ? 

 

Nebojša Andrić odgovara  

 

1. Napominje  da je nadležnim institucijama pisao davno ( kada su migranti išli preko 

Slavonije ) da je samo pitanje dana kada će se ruta prebaciti preko Velike Kladuše nikad 

nitko se na to nije očitovao . 

      Pitanje je bilo postavljeno kada je u posjetu Vojniću bila predsjednica Grabar-Kitarović         

       pa je postavljen upit nedugo nakon toga i traženo detaljnije pojašnjenje iz Ureda   

      predsjednice .  

            Kada su prelasci još više učestali poslana je obavijest ministru Božinović , PU   

            Karlovačkoj  i Uredu predsjednice pa je i nadzor pojačan što se dade i primijetiti . 

      Na Lisinovcu je napravljen i prostor za postavljanje termo vizijske kamere . 

2. I vodovod Široka Rijeka i vodovod Ključar su u fazi glavnog projekta , izrađeno je 

idejno rješenje , imamo lokacijske dozvole , dobivene su sve prethodne suglasnosti 

i radi se glavni projekat , nakon čega se ponovo traže suglasnosti za izdavanje 

građevinske dozvole .  

Realno je očekivati da će do kraja ove godine biti građevinska dozvola . 

 

Violeta Kalem predlaže kada se raspravlja o pitanjima komunalca i sigurnosti građana  da budu 

prisutni i njihovo predstavnici .  

Zanima je kod restrikcije  rasvjete dali je policija upoznata sa tim ? 

Prijećeno je da su na katoličkom groblju ogromne vreće smeća ( nečega) . Tko je i da li je netko 

upoznat sa tim ? 

Što rade Hrvatske vode ( eventualno jednom godišnje pokose ( ako i da ) uz rijeku Radonju , a 

plaća im se ? 

 

Nebojša Andrić odgovara da je pozvao komunalce u 09,30 ( nema potrebe da dolaze ranije ) 

Što se tiče policije , nije bila točka dnevnog reda da bi ih se pozvalo . 

 

Vezano za restrikciju javne rasvjete policija nije obavještena , jer je to u nadležnosti općine .  

O vrećama na groblju prvi put sad čuje i to treba prijaviti komunalnom redaru . Provjerit će se.  

Što se tiče Hrvatskih voda , kaže da je u zadnje tri godine općina od Hrvatskih voda dobila više 

jer su veliki radovi izvršeni na koritu Radonje , Kupljenčice , a i sad se radi na potezu Vojišnice  

rade u Miholjskom . Košnja trave isto ide po planu .  

I sa ljudima u javnim radovima ima brige , moraju biti osposobljeni za rad sa strojevima , da je 

općina odgovorna ako se napiju , moraju znati raditi i slično . 

Istina ima ljudi koji u javnim radovima rade korektno i pošteno odrade , mada ima i onih koji 

napuste javne radove . 

Napominje da su svi u općini preopterećeni poslom , tu su milijunski projekti , svakodnevno 

stižu hrpe dokumentacije koja se mora popunjavati , svi su opterećeni , neki čak službenici nisu 

iskoristili ni godišnji odmor.  

 

Đuro Šaula  pita  

 

1. seoska groblja , koja su to groblja koja će komunalac preuzeti , a šta sa ostalim  , kako 

ih održavati ? 



2. Natpisi naselja , nisu postavljeni na  stvarna mjesta ? 

 

Nebojša Andrić odgovara da je Općinsko vijeće donijelo Odluku da će naše komunalno 

poduzeće skrbiti o svim grobljima , a da bi ono to moglo moraju biti ispunjeni određeni 

preduvjeti ( vlasništvo , plan grobnih mjesta ,  popis grobnih mjesta , svi grobovi moraju biti 

upisani , i za grobna mjesta članovi obitelji moraju plaćati . 

Ima i groblja koja nisu aktivna . 

Općina je angažirala  geodetsku tvrtku da se napravi geodetski snimak groblja  i sve mora biti 

stavljeno u bazu podataka. 

Pored groblja Vojnić , to je Utinja Vrelo , Radonja , Vojišnica , Brdo Utinjsko , Mrđenovići i 

Kolarić . Tokom ove godine uzet će ih u održavanje komunalac.  

 

Imamo granice naselja i granice Mjesnih odbora pa svaki Mjesni odbor osim Bukovice , ali baš 

precizno se ne može utvrditi , a svaki Mjesni odbor koji smatra da natpis nije dobro postavljen 

neka se obrati pisanim putem pa će se utvrđivati svaki pojedinačni slučaj . 

 

Predsjednik Vijeća daje na usvajanje zapisnik sa 10 . sjednice Općinskog vijeća .  

 

Zapisnik sa 10. sjednice usvojen sa 14 ( četrnaest ) glasova za jednoglasno  

 

U 09, 38 sati ušli Mirko Lovrinović i Miroslav Migalić 

 

Predsjednik Vijeća daje na usvajanje   

 

 

dnevni red  

 

1. Razmatranje i usvajanje Odluke o donošenju Programa raspolaganja poljoprivrednim 

zemljištem  

2. Razmatranje donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o koeficijentima za 

obračun plaće službenika   

3. Razmatranje i donošenje I izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne 

infrastrukture u 2018. godini  

4. Razmatranje i donošenje  I izmjena i dopuna Programa prostornog uređenja i 

unapređenja stanovanja u 2018. godini  

5. Razmatranje i donošenje  I izmjena i dopuna Programa promicanja kulture za 2018. 

godinu  

6. Razmatranje i donošenje I izmjena i dopuna Programa upravljanja imovinom za 2018. 

godinu 

7. Razmatranje i donošenje I izmjena i dopuna Programa jačanja gospodarstva za 2018. 

godinu 

8. Razmatranje i usvajanje I izmjena i dopuna Proračuna Općine Vojnić za 2018. godinu i 

projekcije za 2019. i 2020. godinu s I izmjenama i  dopunama Plana  razvojnih programa  

za  2018.- 2020. godinu s  obrazloženjem   

9. Razmatranje i donošenje izmjena Odluke o načinu pružanja javne usluge prikupljanja 

miješanog komunalnog otpada i biorazgradivog komunalnog otpada na području 

Općine Vojnić  

10. Razmatranje i donošenje prethodne suglasnosti na Plan upisa djece u Dječji vrtić Vojnić 

za predškolsku 2018/2019. godinu  



11. Razmatranje i donošenje Odluke o otpisu nenaplaćene komunalne naknade i kamate za 

fizičke osobe  s 31.03.2018. godine  

12. Razmatranje i donošenje Odluke po zahtjevu Vojnić komunalac d.o.o. o kratkoročnom 

zaduženju 

13. Razmatranje i donošenje Odluke o kratkoročnom zaduženju Općine Vojnić 

14. Odluka o davanju suglasnosti na sklapanje Sporazuma 

15. Razmatranje i usvajanje Izmjena i dopuna Poslovnika Općinskog vijeća  

16. Razmatranje i usvajanje Odluke o davanju ovlasti načelniku općine Vojnić za sklapanje 

ugovora  

 

 

Konstatira se da je dnevni red usvojen sa 14 glasova za – jednoglasno . 

 

Točka 1. 

Razmatranje i usvajanje Odluke o donošenju Programa raspolaganja poljoprivrednim 

zemljištem  

 

Nebojša Andrić naglašava da je Općina Vojnić druga općina u RH koja je na vrijeme objavila 

javni poziv za uvid na Plan raspolaganja poljoprivrednim zemljištem. Mnoge općine nisu ga 

usvojile i sav prihod od poljoprivrednog zemljišta ići će županiji , a trošak će ostati Jedinicama 

lokalne samouprave . Rok je bio izrazito kratak ( 90 dana ) . Sve općine koje ne donesu Program 

ostaju bez znatnih financijskih sredstava . 

Općina Vojnić je sama radila Program i  nije plaćala nikakve tvrtke  koje su skupe i opet nisu 

završili jer nisu radili noću kao službenici općine Vojnić .  

Prije izrade Programa pozvani su svi poljoprivrednici da iskažu interes za pojedine čestice ( 

zakup , kupnja ) . Javio se velik broj poljoprivrednika.  

 

Po zakonu 25% od zemljišta može ići na prodaju . 

Stavljeno je da pojedinac ili firma može uzeti u zakup maksimalno 50 ha. Time se ograničilo 

da pojedinci dođu sa strane i zakupe kompletno zemljište za brzorastuće biljke . 

Ponovo napominje da su moguće pojedine greške . 

Prilikom raspisivanja natječaja i kada država donese visinu cijena tada će se ponovo analizirati 

sve čestice . 

Temeljen ovog dužni smo zaposliti i poljoprivrednog redara pa je sukladno tome i jedna od 

sljedećih točaka i određivanje koeficijenta za poljoprivrednog redara . 

Što se tiče novaca koji će se dobiti od prodaje je preko 2 milijuna kuna , a od zakupa na rok od 

25 godina cca petnaestak milijuna kuna. Ta se sredstva mogu iskoristiti isključivo za 

poljoprivredu jer su namjenska . 

 

Mile Knežević ispred Odbora za poljoprivredu ističe da se Odbor slaže s Odlukom o donošenju 

Programa raspolaganja poljoprivrednim zemljištem u vlasništvu RH i predlažu Vijeću da istu 

donese.  

 

Nije bilo za zainteresiranih za raspravu , pa predsjednik daje točku na glasanje. 

 

Glasalo se 14 ( četrnaest ) za – jednoglasno  

 

 

 

Točka 2.  



Razmatranje i donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o koeficijentima za 

obračun plaće službenika 

 

Ramo Čović daje na raspravu točku 2. dnevnog reda  

 

Nataša Opačić informira da je načelnik donio Pravilnik o unutarnjem redu Jedinstvenog 

upravnog odjela Općine Vojnić u kojem je pored ostalog predviđeno radno mjesto višeg 

stručnog suradnika za poljoprivredno redarstvo i stručni suradnik za društvene djelatnosti.  

Koeficijent sukladno klasifikacijskom rangu određuje Općinsko vijeće  .  

 

Nikola Eremić  pita dali je zakonski uvjet za poljoprivrednog redara VII stupanj ? 

 

Nebojša Andrić  odgovara da poljoprivredni redar ima velike ovlasti , mora raditi rješenja i 

pravomoćne i ovršne isprave .  

Kod nas u Općini svi djelatnici rade po potrebi sve poslove pa će tako i poljoprivredni redar 

raditi i puno drugih poslova vezanih za kandidiranje projekata i drugo . 

 

Nije bilo zainteresiranih za raspravu , pa predsjednik  daje točku na glasanje  

 

 

Glasalo se : 12 ( dvanaest ) za  

                     2  ( dva ) suzdržana   

 

 

Točka 3.  

Razmatranje i donošenje I izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne 

infrastrukture u 2018. godini 

 

Ramo Čović otvara raspravu po točci 3 dnevnog reda i pozdravlja gospodu iz Vojnić 

komunalca d.o.o. 

 

Ivan Bego ispred Odbora za infrastrukturu iznosi da se u I izmjenama i dopunama Programa 

infrastrukture za 2018. godinu neke stavke dodaju kao što je program izobrazno-informativne 

aktivnosti s održivim gospodarenjem otpadom koji je vezan za kandidiranje projekata i to u 

iznosu od 500.000 kuna . Kod održavanja nerazvrstanih cesta skinuto je za 100.000 kuna budući 

da je prošao projekt za rekonstrukciju dionica na području Općine Vojnić. Povećane su stavke 

za  održavanje komunalne infrastrukture i to za veterinarske usluge – tj. higijeničarske usluge 

vezano za Zakon o zaštiti životinja. 

 

Ramo Čović daje na raspravu  točku 3 . dnevnog reda  

Nije  bilo zainteresiranih za raspravu , pa daje točku na glasanje  

 

Glasalo se : 12 ( dvanaest  ) za 

                      2 ( dva ) protiv 

 

Točka 4.  

Razmatranje i donošenje I  izmjena i dopuna Programa prostornog uređenja i 

unapređenja stanovanja u 2018. godini  

 

Ramo Čović daje na raspravu točku 4 dnevnog reda  



 

Nataša Opačić detaljnije je objasnila prijedlog I izmjena i dopuna Programa prostornog 

uređenja i unapređenja stanovanja u 2018. godini   

 

Predsjednik daje točku na glasanje budući nije bilo zainteresiranih za raspravu . 

 

Glasalo se : 14  ( četrnaest ) za – jednoglasno  

 

Točka 5.  

Razmatranje i donošenje  I izmjena i dopuna Programa promicanja kulture  

za 2018. godinu  

 

Predsjednik daje točku 5. na raspravu . 

 

Nataša Opačić je detaljnije objasnila prijedlog I izmjena i dopuna Programa promicanja 

kulture za 2018. godinu .  

 

Nije bilo zainteresiranih za raspravu pa predsjednik daje na glasanje 5 točku dnevnog reda   

.  

Glasalo se : 14 ( četrnaest  ) za – jednoglasno  

 

 

 

Točka 6.  

Razmatranje i donošenje I izmjena i dopuna Programa upravljanja imovinom  

za 2018. godinu  

 

Predsjednik Vijeća daje na raspravu točku 6 dnevnog reda  

 

Nataša Opačić je detaljnije  objasnila prijedlog I izmjena i dopuna Programa upravljanja 

imovinom za 2018. godinu . 

 

Nikola Eremić  naglašava da je vidljivo je da je dodan znatan iznos za uređenje parka  

Pita o kojim sredstvima se radi ( vlastitim ili programskim ) . 

 

Nebojša Andrić odgovara da se radi o sredstvima koja su kandidirana na Hrvatsku turističku 

zajednicu za turistički nerazvijena područja i još se čekaju rezultati natječaja . 

 

Nije bilo zainteresiranih za raspravu , pa predsjednik daje točku 6 . na glasanje  

 

Glasalo se : 12 ( dvanaest  ) za 

                      2 ( dva ) protiv  

 

Točka 7.  

Razmatranje i usvajanje I izmjena i dopuna Programa jačanja gospodarstva 

 za 2018. godinu  

 

Predsjednik Vijeća daje na raspravu točku 7 dnevnog reda  

 



Nataša Opačić  je detaljnije obrazložila prijedlog I izmjena i dopuna Programa jačanja 

gospodarstva za 2018. godinu . 

Nije  bilo zainteresiranih za raspravu . 

Predsjednik  daje na glasanje točku  7. 

 

Glasalo se : 12 ( dvanaest ) za  

                      2 ( dva ) protiv 

       

Točka 8. 

Razmatranje i usvajanje I izmjena i dopuna Proračuna Općine Vojnić 

 za 2018. godinu i projekcije za 2019 i 2020 godinu s I izmjenama i  dopunama Plana 

razvojnih programa za 2018.-2020. godinu s obrazloženjem  

 

Ramo Čović otvara raspravu po točci 8 . dnevnog reda .  

 

Drago Valentić ispred Odbora za financije i proračun ističe da se  slažu sa prijedlogom I 

izmjena i dopuna Proračuna Općine Vojnić i predlaže Vijeću da ga usvoji   

 

Nataša Opačić odgovara vezano za upit Nikole Eremić o tekućim donacijama za školstvo 

odgovara da se to radi o  programu osnovnog i srednjoškolskog obrazovanja , a to su naknade 

za opremu koju je općina davala kao bon prošle godine u iznosu od 200 .000 kuna učenicima 

osnovne škole , a tu su i stipendije i školarine koje  Općina isplaćuje studentima koji su prošli 

na natječaju u vrijednosti od 28.000 kuna. 

 

Nikola Eremić pita dali to znači da i ove godine neće biti besplatnih udžbenika za 

osnovnoškolce , a prošle godine je rečen da će biti ? 

 

Nebojša Andrić odgovara  da je rečeno da se ove godine trebaju mijenjati udžbenici , a mi 

ćemo se ponašati shodno situaciji u Općini . 

Informacija od jučer je da ove godine neće biti promjene udžbenika zbog kurikularne reforme 

, pa bi se onda išlo iduće godine u nabavku . 

 

Svi koji imaju prijedloge neka ih iznesu ( koliko novaca dati  i iz kog izvora ) . 

 

Glasalo se : 12 ( dvanaest ) za 

                     2  (  dva ) suzdržana  

 

U 10,08 izašao Nikola Škrgić 

U 10,09 ušao Nikola Škrgić  

 

U 10, 09 pauza  

Nastavljeno s radom u 10, 25 sati bez Brkić Ljubice  

U 10, 26 ulazi Brkić Ljubica  

 

Točka 9. 

Razmatranje i donošenje izmjena  

Odluke o načinu pružanja javne usluge prikupljanja miješanog komunalnog otpada i 

biorazgradivog komunalnog otpada na području Općine Vojnić  

 

Predsjednik otvara raspravu po točci 9 . dnevnog reda  



 

Nebojša Andrić kaže da je rečeno  prilikom donošenja osnovne odluke  da će ona doživjeti 

promjene , pokazalo se da u zelenim  otocima gdje ljudi razvrstavaju otpad dođe netko i 

pomiješa ono što ne pripada tu , pa se došlo do zaključka da se svi zeleni otoci povuku , pošto 

postoji razvrstavanje na kućnom  pragu . 

Iza tržnice bit će aktivan 1 zeleni otok , a uskoro će se ići na otvaranje reciklažnog dvorišta u 

Kolariću. 

 

Mrkić Miloš  smatra da ima puno nesavjesnih građana , a bilo je i onih koji su bili primorani 

jer u općini Vojnić ima domaćinstava gdje se smeće nikako ne odvozi.  

Podsjeća da je prije par  mjeseci rečeno na Vijeću  da će komunalno poduzeće dostaviti svim 

građanima kalendar odvoza smeća . Smatra da je to trebalo dostaviti građanima . Kod njega u 

Hajdinima se odvozi svaka 2 tjedna , a rečeno je da će  se  odvoziti svakih 7 dana . 

 

Miroslav Migalić odgovara vezano za kalendar odvoza otpada .Kalendar je bio pred dva 

mjeseca objavljen , a i građanima se slala obavijest. Pošto je dolazilo do novih situacija moralo 

se to prilagođavalo i u kalendaru . 

Od prošlog tjedna je novi kalendar odvoza na Internetu  ali nije još podijeljen  u fizičkom obliku. 

To je za period  od 01.06.-31.12.2018. godine .. 

 

Violeta Kalem  pita direktora dali je upoznat sa sadržajem vreća na Mjesnom groblju u Vojniću  

zatim cesta prema groblju je nepregledna , tu su i pritužbe izletnika – građana da su na Petrovcu  

ogromne količine smeća što nije dobro za turizam koji promoviramo .  

 

Mirko Lovrinović odgovara da 

- vreće nisu na mjesnom groblju nego na sporednom putu , a tu rade radnici naftovoda i to su    

   njihovi materijali za rad .  

- Što se tiče sporedne ceste ona se čisti u dogovoru s općinom . 

- Petrovac  navodi da su ih zvali organizatori i korisnici pojedinih manifestacija povodom tih  

  događaja 

Po završetku tih aktivnosti i događaja kontejneri su ispražnjeni – znači radilo se po pozivu 

Na desnoj strani od bivšeg restorana kontejneri nisu od komunalca .  

Postoji divlja deponija ali to je područje od 3 općine i Vojnić – komunalac d.o.o. radi za 

područje općine Vojnić . 

 

Đuro Šaula  se očituje na odlaganje smeća uz prometnicu prema Maljevcu , bilo je odlaganja 

što od mještana , što od putnika – prolaznika . 

Apelira na Vojnić komunalac da ( budući zna da će opet biti smeća dosta ) na efikasan način to 

riješe .  

 

Nebojša Andrić kaže da ne možemo reći ja imam smeće i bacit ću ga , a općina je dužna da ga 

počisti. Smeće tko proizvodi je dužan da plaća po količini . Ako se nekoga vidi da baca smeće 

treba ga prijaviti  i taj će biti sankcioniran . Prolaznici koji bacaju smeće treba zapisati njihove 

registarske tablice , obavijestiti policiju , komunalnog redara . 

Kod konstituiranja Vijeće Mjesnih odbora pozvani su građani da dođu , nisu zainteresirani , 

ništa ih ne zanima , a kad nešto treba onda traže sve . 

Stari ljudi su se prvi počeli prilagođavati , za razliku od djece kojima nedostaje kućni odgoj. Ne 

može komunalac pokupiti sve smeće . Odlaganje smeća na Ilovac košta općinu 250.000  kuna. 

Krajnje vrijeme je da se počnemo učiti kulturi . Prva plaćena kazna i bit će manje smeća .   

 



Violeta Kalem pita zar je problem na groblju da bude 1 spremnik za vodu .  

 

Mirko Lovrinović odgovara da je bio spremnik za vodu za njihove radnike i za njihov posao 

gore na groblju. Dešavalo se da spremnik netko prevuče , ispusti vodu , skine slavinu . Smatra 

da će tako biti dok se ne riješi problem s gradskom vodom . 

 

Nikola Eremić podsjeća da je donesena Odluka da se primi komunalni redar koji će jedan dan 

obavljati poslove u općini Vojnić. Pita dali taj čovjek dolazi , kojim danom i što je do sad 

napravio , koliko kazni naplatio , koga opomenuo ? 

 

Josip Kurtović  odgovara da je komunalni redar primljen u općinu Vojnić na 1/3 radnog 

vremena .Započeo je s radom prije mjesec dana . Bude na katu u sobi 24 koju inače koristi 

Vijeće Bošnjačke nacionalne manjine . U slučaju zauzetosti prostorije koristi se soba 23. Za sve 

probleme može mu se javiti .  

Dopisi razne vrste dolaze  i za sve probleme mu se može javiti ..Dolazi po potrebi i dogovorno. 

Ako vijećnici žele za slijedeću sjednicu Vijeća može se pripremiti sve ono što je on uradio .  

Trenutno najviše sada radi na izvješću koje treba poslati veterinarskoj inspekciji za čipiranje 

pasa. 

Većina njegovog radnog vremena je na terenu . 

Obavještava da je iza Doma kulture postavljena java česma za pitku vodu za djecu koja se igraju 

ili treniraju na dane kad ne radi Dječji vrtić , da ne bi morali ići u kafiće piti vodu . 

 

Nije više bilo zainteresiranih za raspravu pa predsjednik daje točku na glasanje  

 

Glasalo se . 14 ( četrnaest ) za – jednoglasno  

 

 

Točka 10. 

Razmatranje i davanje prethodne suglasnosti na Pan upisa djece u Dječji vrtić Vojnić za 

predškolsku 2018/2019 godinu  

 

 

Predsjednik daje točku 10 na raspravu  

 

Nataša Opačić objašnjava da je temeljem Zakona o predškolskom odgoju i obrazovanju 

Općinsko vijeće dužno dati prethodnu suglasnost na Plan upisa.  

 

Nije bilo zainteresiranih za raspravu  

Predsjednik Vijeća daje točku 10 na usvajanje  

 

Glasalo se : 14 ( četrnaest  ) za – jednoglasno  

 

 

Točka 11. 

Razmatranje i donošenje Odluke o otpisu nenaplaćene komunalne naknade i kamate za 

fizičke osobe  s 31.03.2018. godine  

 

 

Ramo Čović daje točku 11. na raspravu . 

 



Nataša Opačić kaže da su to dugovanja  za komunalnu naknadu koja se ne mogu naplatiti pa 

je iz tog razloga prijedlog za otpis pa da se ne provlači kroz knjige. Sve se  pokušalo  iz naše 

nadležnosti. 

 

Violeta Kalem kaže da u prijedlogu vidi i neke ne opravdane razloge . Netko je u Srbiji , netko 

u Švicarskoj neka se odluči tko će gdje živjeti. Ukoliko se netko prihvati nasljedstva prihvatio 

se i obaveza . 

 

Nataša Opačić se slaže da je to kolegica iz računovodstva malo ne stručno napisala i 

obrazložila.  

 

Nebojša Andrić odgovara da su službe za otpis bile pripremile čak i više stotina tisuća kuna , 

ali ovo su sad stvarno ne naplativi iznosi i to  

 

 od 10.395,97 kuna. 

 

Nije bilo zainteresiranih za raspravu , pa daje točku na glasanje . 

 

Glasalo se :  13 ( trinaest ) za  

                       1 ( jedan ) suzdržan  

 

 

 

Točka 12. 

Razmatranje i donošenje Odluke po zahtjevu Vojnić komunalca d.o.o. o kratkoročnom 

zaduženju 

 

Ramo Čović daje točku na raspravu  

 

Miroslav Migalić pojašnjava razloge donošenja ove Odluke i navodi da bi Privredna banka 

Trgovačkom društvu Vojnić komunalac d.o.o. dala 100.000,00 kuna kredita uz 9 mjesečnih rata 

, period počeka je 3 mjeseca , a kamatna stopa 4,5% promjenljiva . Ovaj kredit bi poslužio da 

se premosti period dok se ne dobiju poslovi na čemu se radi . 

Nije bilo zainteresiranih za raspravu ,  pa predsjednik daje točku na usvajanje 

 

Glasalo se : 14 ( četrnaest ) za – jednoglasno  

 

 

Točka 13. 

Razmatranje i donošenje Odluke o kratkoročnom zaduženju Općine Vojnić 

 

Ramo Čović daje točku 13 na raspravu  

 

Nebojša Andrić kaže da je u pregovorima sa PBZ da se općini Vojnić dopusti dopušteni 

minus u iznosu od milijun kuna . 

Prvo zbog nagodbe s  „ Našom zemljom „. Na računu imamo sredstva koja  su namjenska i 

koja se ne smiju trošiti . 

Također ulazimo u velike projekte koje treba isfinancirati . Da ne bismo došli u situaciju za 

tekuće održavanje , isplatu plaća ili bilo šta drugo treba nam dozvoljeni minus. Ovo je u stvari 



jedan od načina osiguranja . Upozorava vijećnike da nema nikakve opasnosti od donošenja 

odluke o kratkoročnom zaduženju .  

 

Nikola Eremić ima sugestiju odnosno pohvaljuje Vojnić komunalac d.o.o  koji su detaljno 

precizirali prijedlog Odluke  za zaduženje od 100.000  kuna 

Smatra da je trebalo vijećnicima dostaviti prijedlog predugovora poslovne banke da se vide 

uvjeti zaduženja .  

 

Nebojša Andrić odgovara da ako treba neka se napravi pauza , pa će se dostaviti . 

Odlučeno je ipak da pauze neće biti . 

 

Nije više bilo zainteresiranih pa predsjednik daje točku na glasanje . 

 

Đuro Šaula daje sugestiju da se za iduće vijeće dostave uvjeti za dobivanje kredita 8 kao kod 

Vojnić komunalca d.o.o.) 

 

Glasalo se : 12 ( dvanaest ) za  

                      2 ( dva ) protiv  

 

               

Točka 14. 

Odluka o davanju suglasnosti na sklapanje Sporazuma 

 

Ramo Čović daje na raspravu točku 14  

 

Nebojša Andrić kaže  ovdje se radi o pokretanju inicijative da se ponovo vrati hitna služba u 

Općinu Vojnić i na tragu tih dogovora podnesen je zahtjev da se općini Vojnić pokloni 

nekretnina pored Doma zdravlja gdje bi se napravila zgrada u kojem će biti hitni prijem sa 

stanovima za djelatnike . 

Upravno vijeće Doma zdravlja donijelo je Odluku . 

Da se znači prenese bez naknade na općinu Vojnić pravo vlasništva kč.br. 4708/9 površine 383 

m2 sa svom tehničkom dokumentacijom . HMP se obvezala da će uložiti 800.000 kuna opreme 

u tu zgradu . 

Nije bilo zainteresiranih za raspravu pa predsjednik daje točku na glasanje. 

 

Glasalo se : 14 ( četrnaest ) za   

 

 

Točka 15. 

Razmatranje i usvajanje Izmjena Poslovnika Općinskog vijeća 

 

 

Nataša Opačić  objašnjava da predlagatelj akta odnosno njegov predstavnik može na početku 

rasprave podnijeti uvodno usmeno izlaganje i kratko dopunsko obrazloženje prijedloga , ako se 

predlaže da opći akt stupi na snagu danom  objave  dužan je  posebno obrazložiti opravdanost 

ranijeg stupanja na snagu . 

Kako akti predstavničkog tijela prema Zakonu stupaju na snagu najranije prvog dana od dana 

objave potrebno je izvršiti izmjenu i riječi danom objave zamijeniti riječima prvog dana od dana 

objave .  

Nije bilo zainteresiranih za raspravu pa predsjednik daje točku 15 na usvajanje . 



 

Glasalo se : 14 ( četrnaest ) za  

 

 

Točka 16. 

Odluka o davanju ovlasti načelniku  Općine Vojnić za sklapanje ugovora 

 

Predsjednik Vijeća daje na raspravu točku 16 . dnevnog reda  

 

Nebojša Andrić kaže da je trebalo s općinama Gvoz i Topuska dogovoriti odlaganje miješanog 

otpada na odlagalište komunalnog otpada „ Blatuša „ u Gvozdu . 

Općina Gvozd je napravila glavni projekat . Oni imaju još slobodnog prostora , ali su dobili 

rješenje od Ministarstva da do kraja godine moraju zatvoriti odlagalište. Pokušat će se odgoditi 

zatvaranje odlagališta , a  ako tako bude općini Vojnić se isplati svaki mjesec tamo voziti smeće 

, jer je bliže i  jeftinije. Podnio je prijedlog Općinskom vijeću općine Gvozd za poslovnu 

suradnju gdje općina Vojnić traži da odlažemo svoj otpad na njihovoj deponiji Blatuša.. Nudi 

3.000,00 kuna mjesečnu naknadu za okolišnu rentu . 

Pokušat će se da Blatuša ostane aktivna sve do otvaranja Babine Gore. 

 

Predsjednik Vijeća  zahvaljuje svima koji su došli na sjednicu i istu zaključuje nakon 

iscrpljenog dnevnog reda .  

 

Dovršeno 11,19 sati  

 

 

Zapisnik vodila                                                                       Predsjednik Općinskog vijeća                                                                                                                                                                                                                               

Željka Stilinović-Butorac ,v.r.                                                            Ramo Čović 

 

Prijepis sačinila   

Milica Vučinić - Sipić 


